
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2023/24:75 Utökad verksamhet vid Kriminalvårdens anstalt i Gävle 
kommun

Sverigedemokraterna och regeringen lägger tillsammans om politiken inom ett 
flertal områden i enlighet med Tidöavtalet. En del i detta arbete sker inom 
ramen för kriminalpolitiken med förändringar av bland annat lagstiftning. 
Kriminalvården bedömer själv att antalet platser vid anstalterna kommer att 
behöva utökas och att ett antal nya fängelser behöver byggas. Som en del i detta 
arbete ska utveckling av verksamheten samt utökad kapacitet på befintliga 
anstalter ses över.

Anstalten i Gävle, som öppnade i slutet av 1980-talet, ligger i dag på en yta där 
det finns obebyggd mark i direkt anslutning. Ytan skulle kunna lämpa sig för en 
utökning av anstaltens verksamhet, bland annat genom nybyggnation, och 
därigenom också öka kapaciteten av antalet intagna klienter. Anstalten i Gävle, 
som har säkerhetsklass två, skulle också lämpa sig mycket väl för att inhysa ett 
ungdomsfängelse, avskilt från övrig verksamhet.

Med anledning av ovanstående vill jag därför fråga justitieminister Gunnar 
Strömmer:

 

Vad kan regeringen och ministern göra för att utöka antalet platser vid 
Kriminalvårdens anstalt i Gävle och skapa förutsättningar för att ett 
ungdomsfängelse skulle kunna upprättas där?

………………………………………

Mattias Eriksson Falk (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-10-04
Besvaras senast
2023-10-11 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


